
Svenska Hamiltonstövareföreningen

Styrelsemöte 2018-12-12 via telefon

Närvarande: Göran Johansson, Marita Lithander, Johanna Flinta, Gert Flinta, Karin Åström och Krister Olson.
Anmält förhinder: Emrik Öhlund, Örjan Strömberg, Bengt Ljungberg och Emil Åberg

§1 Mötets öppnande

 Göran hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. Vi börjar kvällen med att hålla en  tyst  minut  för  Per  Nord  

som avled nu i veckan.

§2 Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll

 Till att jämte Göran justera dagens protokoll väljs Krister.

§3 Godkännande av dagordningen

 Dagordningen godkänns

§4 Föregående mötesprotokoll

 Vi går igenom föregående protokoll och lägger det till handlingarna.

§5 Inkommande rapporter/ärenden

 Inget nytt

§6 Information från ordförande

 Rapport från SM där hamiltonstövarna var topp tre, NM med två hamilton i det svenska kom på andra plats.

§7 Information från kassör

 Göran redovisar ekonomin.

§8 Information från sekreterare

 Inget att rapportera

§9 Information från arbetsutskott

 Inget nytt att informera 

§10 Information från hemsideansvarig

 Johanna är ensam just nu att sköta hemsidan, hon ska nu få hjälp av Anders Jansson som kommer att introduceras.

§11 Information från medlemskommittén

 Föreningen har 1143 medlemmar just nu. 

§12 Information från material, klubbshoppen och priskommitté

 Lagret inventerat och från och med nu så lägger vi till fraktkostnad när de handlar ur klubbshoppen.

 Vid årsmötet lottas en pejl ut bland de startande i unghundskampen. 1-3 i unghundskampen, raskampen och bästa  

hamilton vid riksutställningen får en pokal. Vinnare i de andra prisklasserna tilldelas enbart diplom.

§13 Information från sponsorkommittén

 Göran- Vi har våra sponsorer i  tidskrift  och hemsidan. I dagsläget räcker dessa då antal annonser inte bör bli  för  

många.

§14 Information från jaktprov och utställningskommittén

 Gert informerar om att det tar tid att få in jaktprovsprotokollen från vissa klubbar, det försenar resultatet av unghunds- 

och raskampen. I övrigt har hamilton redovisat hög klass i olika tävlingar under hösten.    



§15 Information från redaktionskommittén

 Göran informerar om att tidningen är färdig och går till tryckeriet imorgon för utdelning innan jul. 

§16 Information från avelskommittén

 Johanna och Karin informerar att de snart har gått klart sin utbildning. 

 13 tikar har för närvarande anmält intresse för parning under vinter/våren. 

 Svstkl avelsnämnd har haft ett möte där Karin är vår representant. Genetik ochKennelklubbens utredning om HD fanns 

med på agendan. 

Personligt brev kommer att gå ut till 106 st ägare av meriterade tikar mellan 2-6 år som skulle kunna gå i avel. Ett försök

till att locka fler att ta en valpkull.

§17 Information från rävhundskommittén

 Tore Timgren har gjort ett reportage som kommer i vår tidning.

§18 Information från unghundsgranskningskommitté

 Inget nytt att rapportera, vi väntar på att hittastovare ska få funktionen för granskning.

§19 Information från distriktansvariga och lokalansvariga

 Två distrikt har skickat in material till tidningen. Några distrikt behöver nya ansvariga.

§20 Unghundskampen/raskampen

 47 hundar var anmälda till unghundskampen och ca 25 st till raskampen.

§21 Information från mässansvariga

 Inget nytt från Karin och Marita

§22 Årsmöte 2019

 Förslag 1: 8 juni runt Borlänge, Gert och Johanna kollar runt var vi kan bo och hålla vårt årsmöte. 

Förslag 2: Värmland 18 maj- Göran kollar runt detta förslag. Återkoppla snarast till styrelsen så vi kan ta beslut på detta.

§23 Övriga frågor

 ---

§24 Nästa möte

 6 februari kl. 19.00

 

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Göran Johansson Krister Olson


